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Proč jste se rozhodla pro studium na Gymnáziu Jana Šabršuly? 

Jelikož jsem chtěla zůstat v Orlové a na všeobecné gymnázium jsem 

nechtěla, tak jsem si vybrala gymnázium zaměřené na jazyky, abych po 

studiu uměla alespoň jazyk. 

Jak z pozice absolventa hodnotíte kvalitu výuky na této škole? 

Kvalitu výuky v mnohých ohledech hodnotím velmi kladně. Hlavně pak 

přístup většiny učitelů. Mimo to bylo fajn, že vyučující k nám měli takový 

ten lidský přístup. A tím, že jsme byli na malé škole, tak všude panovala 

taková rodinná atmosféra, která však nedopadala negativně ani na kvalitu 

nabytých znalostí. Z mnohých předmětů jsem si odnesla hodně znalostí, 

které jsem schopná aplikovat i v současném studiu. 

Souhlasíte s názorem, že cesta k předmětu vede přes učitele a že 

i relativně neoblíbený předmět může žáka začít bavit, pokud jej 

vyučuje ten správný učitel? 

Ano, to naprosto souhlasím. 

Doporučila byste studium na této škole? 

Ano, ale pouze těm, kteří se opravdu chtějí vzdělávat a kteří počítají s tím, 

že i když je toto gymnázium zaměřené na jazyky, tak stále je to 

gymnázium a stále se zde učí předměty typu biologie, chemie, fyzika, 

matematika, dějepis. 

Jakému oboru se věnujete v současné době a jak vidíte Vaši profesní 

budoucnost? 

Momentálně se snažím věnovat dvouoborovému studiu matematiky a 

fyziky na Přírodovědecké a Pedagogické fakultě Univerzity Palackého v 

Olomouci a doufám, že po studiích budu mít možnost učit studovanou 

kombinaci s cílem neodradit děti právě od tak obávaných předmětů, jako 

jsou matematika s fyzikou. 


